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Loman leefmans 

Lelden ■ Een kinderspeeltuin 
zonder omheining, wie bedenkt 
zoiets? En wie gelooft dat een 
paar extra boompjes de biodiver 
siteit verbeten? Bovendien is zes 
miljoen uitgeven wel v~rant 
woord, in economisch zware tij 
den? Verpakt in een lange reeks 
vragen uitten betrokkenen en 
buurtbewoners dinsdagavond 
een spervuur aan kritiek op de 
gemeentelijke plannen voor het 
Roomburgerpark. ,,Ik heb niets 
tegen hockey, maar een vierde 
kunstgrasveld levert echt veel la 
waai, licht- en parkeeroverlast 
voor de buurt op. '' 

Dat laatste vertelde Jeanette de Bol 
ster, die naast het omstreden park 
woont. Zij was een van de 24 Leide 
naars die de raadsleden kort toe 
sprak, nadat eerder al zes individu 
ele videoboodschappen via internet 
waren aangekomen. De reacties wa 
ren allemaal gericht op de gemeente 
die het park langs de Kanaalweg 
grondig wil herstructureren. Met 
als meest in het oog springende ver 
andering de aanleg van een vierde 
kunstgrasveld voor hockeyclub 
Roomburg. Ter compensatie wordt 
veel extra groen geplant, ook net 
buiten het park bij de Van Volleoho 
venkade, Die voorgestelde aanvul 
ling van flora vond in iMer geval 
geen genade in de ogen van lUnny 
Kooi, universitair docente biologie. 
,,Nou, als mijn studenten met zoiets 
aankomen, stuur ik ze terus met een 
onvoldoende," 

Waaier 
De kritiek op het project vult al 
maanden de brievenbus van de ge 
meente en de kolommen in deze 
krant. Het commentaar bestaat uit 
een brede waaier aan klachten die 
ook dinsdagavond de revue passeer 
den tijdens een eommlsstevergade 
ring, Zo ls tijdens de voorafgaande 

- 

Het groene deel van het Roomburgerpark. 

inspraakprocedure opzichtig naar 
de gewenste uitkomst toegewerkt 
en vormt een extra hockeyveld een 
'onherstelbare vernieling' van het 
rechthoekige park. Verder leveren 
de noodgedwongen verhuizing van 
de speeltuin en van de jongcrenkeet 
allerlei ongewenste neveneffecten 
op zoals geluidsoverlast en gevaar 
voor Jonge kinderen. En het geheel 
is duur, héél duur. ,,Het is echt een 
dramatisch plan", zo klonk het en 
kele malen. 

Voorstanders lieten zich eveneens 
horen, zoals vertegenwoordigers 
van de hockeyclub. ,,Al achttien Jaar 
wachten wc op ultbreldlng", aldus 
Roomburg-voorzlttcr Bas Pletersen. 
Ook de leiding van de Lorentz 
school, bewoners van de Hazewln 
kelsrraat, de bedenkers van Nieuw 

Roomburgerpark en sportfederatie 
LSF steunen een nieuw wijksport 
park. Het brengt wijkvereniging 
Professorenwijk in een lastige spa 
gaat. ,,Onze buurt is verdeeld in een 
kamp vöör en een kamp tégen"; ana- 
lyseerde voorzitter Han van Over 
beeke, ,,Zelfs ons bestuur is verdeeld 
en daarom spreken we ons hier niet 
over ulr," 

Tennis 
De hele discussie over de herinrich 
dog van het Roomburgerpark be 
gon rond de eeuwwisseling met de 
wens van tennisclub Roomburg 
voor extra banen. De verenlglng 
heeft er negen, maar op basis van het 
ledental moeten dat er ongeveer 
veertien zijn. Niet veel later sloot de 
gelijknamige hockeyclub zich bij de 

'buren' aan en sprak eveneens de 
wens uit voor meer speelruimte. 
Nu, vele jaren later, ligt er einde 

lijk een concreet plan. ,,Maar veran 
dert er voor ons helemaal niets", al 
dus de teleurgestelde tennis-be 
stuurslid Klaas-Jan Doeven, Hij ziet 
op de bijbehorende plattegrond van 
het controversiële project geen en 
kele extra gravelbaan ingetekend .. 
,,Het is een operatie van passen en 
meten geworden, vooral bedoeld 
om de hockeyclub een vierde veld te 
geven", concludeert Doeven. Hij 
steunt het plan overigens wel, maar 
wil dat er toch ook nog eens wordt 
gekeken naar zijn oorspronkelijke 
wensen. 
Wat de discussie nog een onver 

wachte wending kan geven, is de po 
sitie van korfbalclub Sportlng Tri- 
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gon, meldde inspreker Rik Hassel 
bach. Trigon bespeelt een kunst 
grasveld aan de Cronestelnkade, Dat 
veld wordt mede gebruikt door de 
hockeyjeugd van Roomburg, voor 
trainingen. 
De korfbalclub kampt met een te 

rugval aan leden, die het voortbe 
staan van de vereniging mogelijk in 
gevaar brengt. Mocht Trigon-fuse 
ren of worden opgeheven, dan ont 
staat ruimte voor de hockey- of voor 
de tennisclub Roomburg op die plek 
nabij de Zoeterwoudesingel. Wat 
dan weer van invloed kan zijn op de 
plannen voor het omstreden wijk 
sportpark enkele honderden meters 
verderop. 
De gemeenteraad buigt zich later 

deze maand over alle informatie en 
neemt daarna een besluit. 
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